
Referat af DAASDC bestyrelsesmøde                                                                    

Søndag d. 6. oktober 2024 kl. 9.30 

Til stede: Camilla, Preben, Svend-Erik, Annie, Poul og Pia 

Afbud: Jens Ole 

 

Dagsorden: Hvad drejer det sig om? Hvad besluttede vi? 
1. Godkendelse af dagsorden. 

Referent og ordstyrer. 
 Ordstyrer: Svend-Erik 

Referent: Annie 
2. Gennemgang af bestyrelsens 

forretningsorden (læs venligst 
igennem inden mødet) – er 
der forslag til ændring? – 
Velkommen til nye 
medlemmer af bestyrelsen 
 

Emner der ønskes medtaget på 
mødet efter dagsordenen er 
udsendt. 

Løbende beskeder om indlæg til 
dagsordener skrives i Messenger 
chatgruppen. 

3. Konstituering af bestyrelsen – 
herunder fordeling af 
arbejdsopgaver, se forslag på 
vedhæftet fil fra formanden 
 

Formand Camilla  
Kasserer Svend-Erik  
Næstformand Preben 
Sekretær Annie 
Bestyrelsesmedlem Jens Ole 
1. Suppleant Poul 
2. suppleant Pia 
 

Camilla har kontakt til 
klubberne, internationale 
forbund, samt til Koda. 
Svend-Erik indberetter til Koda, 
medlemsopkrævning, samt 
indberetning til Mads. 
Preben ajourfører 
jubilæumslisten (der gives en 
buket til 35-års jubilæum, 
stedfortræder når Camilla er 
forhindret. 
Annie laver dagsordener og 
referater   
Poul tager sig af Hearing Aid. 
 
 

4. Beslutningspunkt: Økonomi: 
Perioderegnskab 2024 

Svend-Erik gennemgår  Det besluttes at indkøbe en 
bærbar PC til sekretær- 
funktionen (kr. 2-3000kr. + 
Microsoft program) 

5. Ec 2024:Evaluering 
 

Flot arrangement  
1020 deltagere  
Pænt overskud 

 

6. Repræsentantskabsmøde:                                                                                                       
Evaluering 
 

Fin afvikling  
Tak til Camilla for at påtage sig 
formandsposten 

 

7. Beach flag til DAASDC- 
forespørgsel fra Nordjylland – 
Svend-Erik 
 

Der er ønske om at indkøbe 4 
stor og 4 mindre. 
 
 

Pia har opbevaringsplads. 
Forslag til tekst ønskes til næste 
møde. 
 



8. Orientering fra kasserer ang. 
Dankort og mobilepay 

 Der oprettes et betalingskort + 
en MobilePay konto 

9. Idéer til tiltag for at skabe 
opmærksomhed for 
squaredance 
 

Camilla foreslår en YouTube 
kanal. 
Indslag i Go ‘morgen Danmark, 
Go ‘aften Danmark eller 
Aftenshowet, koblet sammen 
med et weekend-kursus hvor 
nye dansere kan lære basic 
 
Philip Aff har lavet et system til 
Thomas Bernhead’s program, 
som klubber uden underviser 
kan brug at danse efter.  
Thomas Bernheds program er 
gratis. 

Camilla & Pia arbejder videre 
med dette. 
Camilla laver oplæg til TV, 
weekend-kursus, samt kontakt 
til caller - til og klubberne, så der 
nogen til at samle de nye 
dansere op efter kurset. 
 
DAASDC køber det hjem, så kan 
klubberne købe det gennem os. 

10. Newsletter i fremtiden? Nyt 
look – Camilla 

Camilla foreslår nyt navn til 
Newsletter – Squared Away 

Camilla kommer med et oplæg. 
Indsæt reminder: Pga. Kodaafgift 
er det er vigtigt at skrive på 
flyerne at klubben er medlem af 
DAASDC. 

11. Punkt 5 fra sidste 
bestyrelsesmøde (se 
hjemmeside)– Jens Ole  
 

 Udsættes pga. Jens Oles fravær. 

12. Eventuelt 
 
 

Orientering: Dans på Toppen 
og Salten er lukket, Big River 
har varslet lukning pr. 31.12.24. 
Frederikshavn er genåbnet. 
 
I forbindelse med nye tiltag er 
det vigtigt at huske, at den 
primære målgruppe er de 40 – 
50-årige. 

 

13. Næste møde 
 
 
 

 Søndag den 12. januar 2025 kl. 
19.00 på Messenger. 

 
 
 

 

 


